

職安局2022-2023年度學費減免優惠 OSHC Training Fee Reduction in 2022-2023

職業安全健康局在2022-2023財政年度實行學費減免優惠，中小型企業機構(即從事製造業而在本港僱用少於100人的企業或從事非製造業而在港僱用少於50人的企業)只需填寫下面的申請表，並將申請表正本連同課程申請表格交回職安局，便可享有學費優惠。

Occupational Safety and Health Council would reduce the training fees of all courses in the financial year 2022-2023. Discount would be given to the "small and medium enterprises (SMEs)", that is, any manufacturing businesses which employ fewer than 100 persons in Hong Kong; or any non-manufacturing businesses which employ fewer than 50 persons in Hong Kong. For the SMEs, they simply have to fill in the application form below and return the original application form together with the course application form to the Council.

職安局中小型企業學費優惠申請表 OSHC Application Form for SME Training Fee Reduction

本人謹此聲明 _____ (課程申請者姓名)，是 _____ (機構名稱)的僱員，並聲明本機構符合下列中小型企業*的定義，而且明白如被發現填報資料失實時，將不會獲得中小企的學費優惠，或報讀課程的資格。

報讀課程編號： _____

I hereby declare that _____ (name of course applicant) is an employee of _____ (name organization) which is a SME* under the definition described below. I also undertake the responsibility to forfeit the SME discount or withdraw from the course if the information given here is found to be misrepresented.

Enrolled course code : _____

經理 / 部門主管簽署及機構印章 Manager/Department Head Signature with Official Stamp of Organization

姓名 Name in Print

職位 Post/Title

日期 Date

* 中小型企業是從事製造業而在本港僱用少於100人的企業；或任何從事非製造業而在本港僱用少於50人的企業。
SME is any manufacturing businesses which employ fewer than 100 persons in Hong Kong; or any non-manufacturing businesses which employ fewer than 50 persons in Hong Kong.

